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 PROTOKÓŁ Nr 10/1/2012 
z posiedzenia Komisji Zdrowia i Oświaty  

odbytego w dniu 20.01.2012r. 
 

 
 
Obecność na posiedzeniu członków Komisji oraz zaproszonych gości wg list 
obecności stanowiących załączniki niniejszego protokołu. 
Godz. 13.00. 
 

Posiedzenie  
 
otworzył i obradom przewodniczył Pan Paweł Gręda – Przewodniczący 
Komisji. 
 
 
Jednogłośnie przyjęto do realizacji następujący porządek obrad: 
 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Plan robót drogowo mostowych na rok 2012. 
3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
a) zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady na 2012r. 
b) przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na 

lata 2012-2019, 
c) uchwalenia budŜetu powiatu na 2012r., 
d) uchwalenia „Programu rozwoju pieczy zastępczej w Powiecie 

Koneckim na lata 2012 – 2014”, 
e) określenia rozkładu godzin aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Koneckiego, 
f) zmiany Regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego 

w Końskich, 
g) wyraŜenia zgody na zbycie aktywów trwałych Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Końskich, 
h) wyraŜenia zgody na oddanie w dzierŜawę w trybie bezprzetargowym 

aktywów trwałych Zakładu Opieki Zdrowotnej w Końskich, 
i) zmiany uchwały Nr XLI/48/2010 Rady Powiatu w Końskich z dnia 

28 października 2010r. w sprawie określenia zasad zbycia, oddania 
w dzierŜawę, najem, uŜytkowanie lub uŜyczenie aktywów trwałych dla 
samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej utworzonych 
przez Radę Powiatu. 

4. Sprawy róŜne. 
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Ad – 3 d. 
 
Dyrektor PCPR Pani Jadwiga śycka przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia „Programu rozwoju pieczy zastępczej w Powiecie Koneckim na lata 
2012 – 2014”. 
 
W dyskusji głos zabrali: 

Radny Krzysztof Obratański – zapytał, jakie są skutki budŜetowe jeśli 
zapadnie wyrok sądu, który będzie odbierał dzieci i wskazywał programowo 
rodzinę zastępczą. 

Pani Jadwiga śycka – powiedziała, Ŝe program cały czas istnieje i sąd  
w momencie zgłoszenia rodziny zastępczej zwraca się z zapytaniem do PCPR 
czy posiada w swoim banku rodzinę zastępczą, która moŜe przyjąć dziecko. 
Dodała, Ŝe to przede wszystkim dotyczy wątpliwych sytuacji czy utworzyć 
rodzinę spokrewnioną, która ma nie do końca dobrą przeszłość, czy dziecko 
oddać do rodziny nie spokrewnionej. Poinformowała, Ŝe do tej pory PCPR 
wywiązywał się z zadań. 

 

Innej dyskusji nie prowadzono.    

 
Komisja zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały jednogłośnie 

pozytywnie bez uwag i zastrzeŜeń. 

 

Ad 3 g, h, i. 

Projekty uchwał w sprawie:  

• wyraŜenia zgody na zbycie aktywów trwałych Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Końskich,  

• wyraŜenia zgody na oddanie w dzierŜawę w trybie bezprzetargowym 
aktywów trwałych Zakładu Opieki Zdrowotnej w Końskich,  

• zmiany uchwały Nr XLI/48/2010 Rady Powiatu w Końskich z dnia 
28 października 2010r. w sprawie określenia zasad zbycia, oddania 
w dzierŜawę, najem, uŜytkowanie lub uŜyczenie aktywów trwałych dla 
samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej utworzonych 
przez Radę Powiatu 

przedstawił Naczelnik Wydziału Administracyjno - Gospodarczego Pan 
Szymon Biały oraz Wicedyrektor ZOZ w Ko ńskich Pan Jerzy Grodzki.  
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Komisja zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały w sprawie 

wyraŜenia zgody na zbycie aktywów trwałych Zakładu Opieki Zdrowotnej 
w Końskich  jednogłośnie pozytywnie bez uwag i zastrzeŜeń. 

 

W dyskusji dot. wyraŜenia zgody na oddanie w dzierŜawę w trybie 
bezprzetargowym aktywów trwałych Zakładu Opieki Zdrowotnej 
w Końskich głos zabrali:  

Radny Jan Prasał – zapytał, czy było robione  zapytanie o cenę.   

Pan Jerzy Grodzki – powiedział, Ŝe zapytanie o cenę jest formą przetargu. 

Radny Krzysztof Obratański -  zapytał, czy nie byłoby lepiej aby do 
efektywności zarządzania dopasować umowy dzierŜawy o świadczeniu usług. 

Pan Jerzy Grodzki – powiedział, Ŝe wykonywanie usług prosektoryjnych 
w pomieszczeniach do tego celu przeznaczonych to jedna umowa w tym samym 
okresie. Dodał, Ŝe wygasa ona z dniem 22 lutego b.r. i trzeba zawrzeć nową. Na 
posiedzeniu Rady Społecznej została podjęta decyzja o tym, Ŝe będzie to umowa 
bezprzetargowa. 

Przewodniczący Paweł Gręda – zapytał, czy w kwocie 5.300zł mieści się 
wszystko co potrzebne jest do utrzymania zwłok.  

Pan Jerzy Grodzki – odpowiedział, Ŝe w tej kwocie jest wszystko od umycia 
zwłok aŜ do przewiezienia w inne miejsce gdzie zwłoki muszą leŜeć parę dni .  

  

Komisja zaopiniowała omawiany projekt w sprawie wyraŜenia zgody na 
oddanie w dzierŜawę w trybie bezprzetargowym aktywów trwałych Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Końskich pozytywnie większością głosów przy 2 głosach 
wstrzymujących się. 

 
 

W dyskusji dot. zmiany uchwały Nr XLI/48/2010 Rady Powiatu w Końskich 
z dnia 28 października 2010r. w sprawie określenia zasad zbycia, oddania 
w dzierŜawę, najem, uŜytkowanie lub uŜyczenie aktywów trwałych dla 
samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej utworzonych przez 
Radę Powiatu głos zabrali: 

Radny Jan Prasał – powiedział, Ŝe w uchwale ZOZ powołuje się na art. 54 
ustawy o działalności leczniczej i czy nie warto byłoby się zastanowić czy ta 
uchwała nie wkracza w art. 48. Zapytał, czy nie powinna najpierw Rada 
Społeczna zaopiniować  tej uchwały, aby miała ona moc prawną. 
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Pan Jerzy Grodzki – odpowiedział, Ŝe uchwała która do tej pory obowiązuje 
nie była przedkładana ani dyskutowana na posiedzeniu Rady Społecznej, Dodał, 
Ŝe nie moŜe odpowiedzieć czy ta procedura jest konieczna. Wprowadzane  
zmiany: zbycie i oddanie w dzierŜawę będzie i tak opiniowane przez Radę 
Społeczną. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Wiesław Skowron -  powiedział, Ŝe 
19.01.2012 odbyła się dyskusja w Biurze Rady na temat zaopiniowania przez 
Radę Społeczną tej uchwały. Po rozmowach stwierdzono, Ŝe jest to uchwała 
Rady Powiatu, która określa zasady zbywania i w przypadku kiedy będzie 
potrzeba to Rada Społeczna musi wydać opinię. Dodał, Ŝe został zapewniony iŜ 
nie ma sprzeczności z prawem.  

Przewodniczący Paweł Gręda – poinformował, Ŝe ma wątpliwości co do 
zapisu „...czy teŜ osób trzecich pozostających w stosunku pokrewieństwa lub 
powinowactwa...”. Dodał, Ŝe moŜe chodzi o to iŜ lekarz moŜe zatrudnić na 
przykład swoją Ŝonę. 

Pan Jerzy Grodzki – odpowiedział, Ŝe nie było takiego przypadku w szpitalu i 
sprawa nie była rozwaŜana przez dyrekcję szpitala kiedy była podejmowana 
uchwała. Dodał, Ŝe dyrekcja zatrudnia większość lekarzy, którzy pełnią dyŜury 
na kontrakty całościowe, a ten zapis to tylko usankcjonowanie praktyki, która 
cały czas obowiązuje. 

Innej dyskusji nie prowadzono.  

 

Komisja zaopiniowała omawiany projekt w sprawie zmiany uchwały Nr 
XLI/48/2010 Rady Powiatu w Końskich z dnia 28 października 2010r. w 
sprawie określenia zasad zbycia, oddania w dzierŜawę, najem, uŜytkowanie lub 
uŜyczenie aktywów trwałych dla samodzielnych publicznych zakładów opieki 
zdrowotnej utworzonych przez Radę Powiatu pozytywnie większością głosów 
przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 
Ad 2. 
 
Pan Dyrektor Stanisław Mościński przedstawił plan robót drogowo 
mostowych na rok 2012. 
 
Radny Krzysztof Obratański – poinformował, Ŝe 20.01.2012r. odbyła się 
Komisja BudŜetu, Gospodarki i Rolnictwa, w której uczestniczył pan Starosta. 
Dodał, Ŝe Komisja wniosła o wprowadzenie 2 dodatkowych zadań, gdzie jedno 
dotyczyło przebudowy drogi niekłańskiej a drugie remontu dróg w gminie 
Słupia Konecka. Dodatkowo powiedział, Ŝe Starosta miał błyskawiczną 
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rozmowę z wójtem Radoszyc dot. partycypacji oraz rozmowę z panią burmistrz 
Stąporkowa Dorotą Łukomską w sprawie ostatecznego określenia się co do 
rozłoŜenia inwestycji niekłańskiej na 2 lata .  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Pan Wiesław Skowron  zgłosił wniosek 
formalny o zaopiniowanie projektu budŜetu w wersji takiej jaką przedstawił  
radny Krzysztof Obratański czyli ze zmianami, które dotyczą drogi niekłańskiej 
i w Słupi.  
 
 
Komisja Zdrowia zaopiniowała plan robót drogowo mostowych wraz z 
wnioskami Komisji BudŜetu, Gospodarki i Rolnictwa pozytywnie przy 1 głosie 
wstrzymującym się.  
 
 
Ad 3 a. 
 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady 
na 2012r przedstawił Przewodniczący Komisji Pan Paweł Gręda. 
 
Dyskusji nie prowadzono.  
 

Komisja zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały jednogłośnie 
pozytywnie bez uwag i zastrzeŜeń. 

 

Ad 3 e. 

 

Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia Pan Krzysztof 
Stachera przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin 
aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Koneckiego. 

Dyskusji nie prowadzono.  
 

Komisja zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały jednogłośnie 
pozytywnie bez uwag i zastrzeŜeń. 
 
Ad 3 b. 
 
Projekt uchwały w sprawie  

• przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 
2012- 2019,  
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• uchwalenia budŜetu powiatu na 2012r., 
 przedstawiła Skarbnik Pani Edyta DrąŜkiewicz.  
 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Krzysztof Obratański – powiedział, Ŝe w budŜecie na rok 2012 brak 
jest środków na dofinansowanie zajęć wychowania fizycznego w liceum 
ogólnokształcącym nr 1 w Końskich oraz szkoły ponadgimnazjalnej nr 3 
w Końskich. Dodał, Ŝe przez lata te szkoły korzystały z hali przy ul. Stoińskiego 
a w ty roku nie ma na to środków.  
 
Członek Zarządu Pan Wiesław Basiak – poinformował, Ŝe Pani Skarbnik 
mówiła, Ŝe nie ma przewidzianej kwoty 70tys. zł na przyszły rok na wynajem 
hali. Dodał, Ŝe jest realizowany program wychowania fizycznego przez te dwie 
szkoły. W sprawie tej były wstępne negocjacje z gminą. Powiedział, Ŝe po 
rozmowach z gminą Końskie uzgodnione jest Ŝe dzieci w I kwartale będą 
ćwiczyły na hali. Pozostały okres będzie jeszcze omawiany.  
 
Naczelnik Krzysztof Stachera – zapewnił, Ŝe zajęcia z wychowania fizycznego 
odbywają się na hali. 
 
Radny Jarosław Lasota – zapytał, jakie koszty ponosi Powiat za wynajem hali 
sportowej. 
 
Naczelnik Krzysztof Stachera – odpowiedział, Ŝe koszt wynajmu wynosi 
70tys. zł. Dodał, Ŝe jest to liczone od miesiąca października do maja.  
 
Radny Krzysztof Obratański – zapytał, z jakich pieniędzy jest to płacone 
skoro w budŜecie nie jest to uwzględnione. 
 
Wicestarosta Andrzej Lenart – powiedział, Ŝe były zobowiązania względem 
płatności z gminą Końskie dotyczące jednego odcinka chodnika i miało być tak, 
Ŝe gmina nie płaci a w tym jest zapłata za wynajem hali. Okazało się, Ŝe 
w ocenie finansowej nie moŜna było pierwotnie tego zrobić i poszła inna 
zamiana gdzie I kwartał został sfinansowany. Dodał, Ŝe jeśli chodzi o budŜet to 
ostateczny kształt subwencji oświatowej i tak spowoduje autopoprawkę 
w niektórych działach i pieniądze na pewno będą zabezpieczone na wynajem 
hali lub na lekcje w-f.   
 
Dyskusji nie prowadzono.  
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Komisja zaopiniowała omawiane projekty pozytywnie większością 
głosów przy 2 głosach wstrzymujących się. 

 
Ad 3 f. 
 
Sekretarz Pan Roman Struzik przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 
Regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Końskich. 
 
Dyskusji nie prowadzono.  
 

Komisja zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały jednogłośnie 
pozytywnie bez uwag i zastrzeŜeń 

 
Ad 4. 
 
Przewodniczący Komisji Paweł Gręda odczytał pismo od Ogólnopolskiego 
Związku Zawodowego Pracowników Administracji i Obsługi SłuŜby Zdrowia 
przy Zespole Opieki Zdrowotnej w Końskich. Pismo stanowi integralną część 
protokołu.  

 
Wicestarosta Andrzej Lenart – powiedział, Ŝe pismo to dotarło teŜ do niego 
i przeprowadzał rozmowę telefoniczną z Dyrektorem Przybylskim, otrzymał 
odpowiedź, Ŝe stanowisko swoje przedstawi związkowcom i uargumentuje teŜ 
na piśmie. Dodał, Ŝe Dyrektor Przybylski wychodzi z takiego załoŜenia Ŝe 
średnie zarobki w administracji szpitala są wyŜsze niŜ w administracji 
samorządowej w związku z tym pracownicy nie mają specjalnej krzywdy. 
Ponadto obecnie nie stać szpitala by wygenerować takie podwyŜki jak dla grupy 
medycznej. Związkowcom przedstawione zostało stanowisko, Ŝe moŜna 
odwrócić proporcje dot. pracowników administracyjnych w stosunku do kadry 
medycznej. Poinformował, Ŝe podziela pogląd Dyrektora Przybylskiego.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Pan Wiesław Skowron – powiedział, Ŝe 
Komisja przyjmuje powyŜszą informację do wiadomości. 
 
Innych spraw nie było. 

 
 
Wszystkie przedstawione materiały stanowią integralną część niniejszego 
protokołu. 

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 13.55. 
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Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował      
za uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia. 
 
 

Protokołowała      Przewodniczący Komisji 
       Zdrowia i Oświaty 
 
 
…..............................    …..................................... 
Anna Lisowska     Paweł Gręda 
 
 
 
 Końskie, dnia 20.01.2012r. 
 
 


